
      Bamble idrettsråd       Bamble 28.02.17
    

  

Organisasjonsledd i 

NORGES  

IDRETTSFORBUND 
 

 

Styremøte i BIR 

 

 

Tilstede: Åsulf Ørvik, Mette Lilleberg, Hege-Lill Wilhelmsen, Astrid Høydalen, Øystein 

Kleven, Morten Kimerud. 

Meldt fravær: Elisabet Moum Larsen, Jan Petter Hemsborg. 

 

1. Morten Kimerud skriver årsmeldingen og sender ut til styret for kommentarer.  

Meldingen sendes ut til idrettslagene i kommunen og til Kjetil Haugersveen. 

 

2. Forslag fra Øystein Kleven om at BIR benytter deler av sitt overskudd til å fortsette 

tildelingen av midler til en eller flere idrettsutøvere i kommunen som har utmerket 

seg. Dette var det enstemmig enighet om i styret. 

 

3. I tillegg ble det foreslått å gi støtte til idrettslag som kunne tenke seg å anlegge en 

“Tufte park”  ( en park utendørs med enkle trimapparater til fri benyttelse).  BIR 

ønsker med dette å stimulere til oppsetting av en slik park på egnet sted i 

kommunen. 

 

4. Budsjett for 2017 ble diskutert og satt opp. 

 

5. Åsulf orienterte om innspill i forbindelse med ny ungdonskole med spesiell tanke på 

basishall/turnhall ved skolen. Behovet for en slik hall har stadig vist seg i kommunen. 

 

6. Oppgaver i forbindelse med årsmøtet ble fordelt. Åsulf kjøper inn snitter og 

mineralvann. Øystein skaffer sjekker til årets tildelig aav midler fra BIR og inviterer 

media til årsmøtet. 

 



Med bakgrunn i de saker BIR har engasjert seg i i 2016 ble det satt opp en kort prioritering 

som BIR ønsker å fokusere på i 2017: 

 

1. Turnhall i kommunen. Behovet for dette er ofte et tema. 

 

2. Øke forståelsen for at idrettslagene trenger mer støtte i form av driftsmidler fra 

kommunen. 

 

 

3. Stimulere til oppsetting av en “Tuftepark” i kommunen. 

 

 

Morten Kimerud 

Sekretær BIR   


